
Zápisnica

z riadneho verejného rokovania Obecného zastupiteľstva v Podbieli 
konaného dňa 21. júna 2013

Prítomní: Slavomír Korčuška -  starosta obce
Poslanci: Dušan Dvorský, Ján Poštek, Bc. Pavol Kudzbel, Ľubomír Franko, Rudolf

Veselý, Ing. Iveta Kanderková, Pavol Loffaj 
Hl. kontrolór obce: p.Viera Bebejová 
Ďalší prítomní: podľa prezenčnej listiny

K bodu číslo 1: Otvorenie
Starosta obce Slavomír Korčuška privítal prítomných členov obecného zastupiteľstva a prítomných 
občanov. Skonštatoval, že sú prítomní 6 poslanci, Pavol Loffaj sa ospravedlnil, že sa na rokovanie 
dostaví trochu neskôr. Skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Začalo sa 
rokovanie obecného zastupiteľstva.

K bodu číslo 2: Schválenie programu rokovania
Starosta obce oboznámil prítomných s predloženým programom a opýtal sa na doplňujúce návrhy. 
Nikto sa neprihlásil, hlasovaním „za“ schválenie programu boli všetci prítomní poslanci.
Obecné zastupiteľstvo sa riadilo navrhnutým programom. Začalo sa prerokovávanie jednotlivých 
bodov programu.

K bodu číslo 3: Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa
Do návrhovej komisie boli navrhnutí Ján Poštek a Bc.Pavol Kudzbel.
Hlasovaním „za“ Jána Pošteka hlasovali Dušan Dvorský, Ľubomír Franko, Ing. Iveta Kanderková, 
Bc. Pavol Kudzbel, Rudolf Veselý, zdržal sa Ján Poštek. Hlasovaním „za“ Bc.Pavla Kudzbela 
hlasovali Dušan Dvorský, Ján Poštek, Ľubomír Franko, Rudolf Veselý, Ing.Iveta Kanderková, 
zdržal sa hlasovania Bc.Pavol Kudzbel.
Za overovateľov zápisnice starosta určil poslancov Dušana Dvorského a Rudolfa Veselého, za 
zapisovateľku Alenu Mišunovú.

K bodu číslo 4: Schválenie Záverečného účtu Obce Podbiel za rok 2012
Starosta obce uviedol, že po skončení rozpočtového roka obec údaje o rozpočtovom hospodárení 
súhrnne spracovala v súlade so zákonom o rozpočtových pravidlách do záverečného účtu obce. Jeho 
návrh musí prerokovať a schvaľovať obecné zastupiteľstvo najneskôr do 6 mesiacov po uplynutí 
rozpočtového roka. Zároveň bol záverečný účet -  teda ročná závierka obce - overená nezávislým 
audítorom, čo dokladuje správa pani Ing.Emílie Franekovej, ktorá bola doručená v materiáloch na 
dnešné rokovanie. V jej závere je  vyslovené konštatovanie, že účtovná závierka poskytuje vo 
všetkých významných súvislostiach pravdivý a verný obraz finančnej situácie obce Podbiel 
k 31.decembru 2012 a výsledky jej hospodárenia a peňažné toky za rok končiaci k uvedenému 
dátumu sú v súlade so zákonom o účtovníctve. Ďalej nezistila vo všetkých významných 
súvislostiach skutočnosti, ktoré by spochybňovali vykázané výsledky rozpočtového hospodárenia. 
Preto starosta navrhol, aby záverečný účet obce Podbiel bol schválený s výrokom „celoročné 
hospodárenie sa schvaľuje bez výhrad“ a výsledok hospodárenia z hlavnej činnosti, teda prebytok 
hospodárenia vo výške 15.312,84 € bol zúčtovaný ako nevysporiadaný výsledok hospodárenia 
z minulých rokov. O tomto stručne informovala účtovníčka pani Dvorská. Tvorí prílohu zápisnice.



K záverečnému účtu predložila správu aj hlavná kontrolórka obce. Stanovisko hlavnej kontrolórky 
znelo, že nemá žiadne výhrady k schváleniu záverečného účtu obce Podbiel. Tvorí prílohu 
zápisnice. Záverečným účtom sa zaoberala aj finančná komisia. Stanovisko predniesla jej 
predsedkyňa Ing.Iveta Kanderková, kde uviedla, že písomne žiadala spolu s poslancom Kudzbelom 
stanovisko vo veci zaúčtovania finančných prostriedkov z obecného plesu za rok 2012. Zároveň 
uviedla, že traja členovia komisie sa zhodli na tom, aby sa k tejto skutočnosti, ako aj ku skutočnosti, 
že v roku 2013 je v návrhu úpravy rozpočtu obce zaúčtovaný zostatok z obecného plesu z roku 
2013. Z uvedeného podľa slov Ing.Kanderkovej vyplýva nasledovné stanovisko finančnej komisie, 
za ktoré hlasovali traja členovia komisie. Obecné zastupiteľstvo má uložiť hlavnej kontrolórke 
podať obecnému zastupiteľstvu do 8 dní od zasadnutia obecného zastupiteľstva písomné stanovisko 
k uvedeným skutočnostiam. Ďalej finančná komisia navrhuje schváliť záverečný účet s výrokom 
„celoročné hospodárenie sa schvaľuje s výhradou“. Zápisnica z finančnej komisie tvorí prílohu 
zápisnice. Následne starosta vyzval hlavnú kontrolórku, aby predniesla svoje stanovisko k vyššie 
uvedeným skutočnostiam. Tvorí prílohu zápisnice. Následne vystúpil poslanec Bc. Kudzbel, ktorý 
uviedol, že do dnešného dňa nebolo stanovisko hlavného kontrolóra. Taktiež mal otázku, že keď 
v roku 2013 boli financie z plesu zaúčtované ako grant, kto bol taký štedrý grand. Poslanec Ján 
Poštek sa ho spýtal, kto sedel v zastupiteľstve v roku 2010, 2011 a 2012, keď sa teraz o tom baví. 
Prišiel poslanec Pavol Loffaj o 16,30 hod..
Starosta obce dal hlasovať o návrhu schváliť záverečný účet obce Podbiel za rok 2012 s výrokom 
„celoročné hospodárenie sa schvaľuje bez výhrad“. Hlasovaním „za“ boli poslanci Dušan Dvorský, 
Ján Poštek, Ľubomír Franko, Rudolf Veselý, Pavol Loffaj. Hlasovaním „proti“ boli poslanci 
Ing.Iveta Kanderková a Bc.Pavol Kudzbel.
Starosta obce skonštatoval, že záverečný účet bol schválený.
Keďže pri schválení záverečného účtu bol schválený aj prebytok hospodárenia v sume 30.043,04 €, 
túto sumu je potrebné presunúť do rezervného fondu. Hlavná kontrolórka nemala pripomienky. 
Hlasovaním „za“ prevod do rezervného fondu hlasovali Bc.Pavol Kudzbel, Rudolf Veselý, Ján 
Poštek, Dušan Dvorský, Ľubomír Franko, Ing.Iveta Knaderková, Pavol Loffaj.

K bodu číslo § : Úprava rozpočtu Obce Podbiel na rok 2013
Starosta obce uviedol, že poslanci dostali návrh úpravy rozpočtu obce Podbiel na rok 2013 
v materiáloch na dnešné rokovanie a vyzval o stručnú informáciu k úprave účtovníčku pani 
Dvorskú. Kladné stanovisko k prednesenej úprave rozpočtu dala aj hlavná kontrolórka obce. 
Návrhom úpravy rozpočtu sa zaoberala aj finančná komisia a stanovisko predniesla jej predsedkyňa 
Ing.Iveta Kanderková. Uviedla, že sa pýtala na finančnej komisii p.Dvorskej na položku tuzemské 
granty a žiadala zoznam osôb, ktorým bola v májovej výplate vyplatená odmena, nakoľko boli 
vyčerpané na 50 %. Starosta obce dodal, že informácia o odmenách podlieha ochrane osobných 
údajov a otvoril k tomuto bodu diskusiu. Poslanec Bc. Pavol Kudzbel sa opýtal, či je uzavretá 
zmluva o darovaní pri tuzemskom grante a konkrétne za čo boli udelené odmeny a navrhol zníženie 
položku na cesty v programe 6 len o 387,- € z dôvodu opravy cesty pred bytovkami v Sihle. Po 
vysvetlení účtovníčkou pani Dvorskou ohľadne štátnej dotácie na cesty vzal tento návrh späť. 
Poslanec Rudolf Veselý žiadal zvýšiť položku za odvoz veľkoobjemových kontajnerov. Starosta 
obce uviedol, že zmenu tejto položky by sme mohli nechať na mesiac september, keď bude zrejmé, 
v akom stave bude vývoz VOK po lete. Ing.Iveta Kanderková sa ešte spýtala na ďalšie možné 
náklady na požiarne auto. Poslanec Bc.Pavol Kudzbel sa vyjadroval k CAS a k návrhu zvýšenia 
ďalších výdavkov na CAS. Poslanec Pavol Loffaj sa spýtal, či navýšenie o 300,- € bude postačovať. 
Poslanec Ján Poštek navrhol prizvať na ďalšie zasadnutie zastupiteľstva p. Mrazovského, aby 
vysvetlil situáciu s hasičskými autami. Keď už nikto nemal pripomienky, poslanec Ján Poštek 
prečítal návrh na uznesenie. Starosta obce dal hlasovať o navrhovaných úpravách rozpočtu obce na
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rok 2013 k 21.06.2013. Hlasovaním „za“ boli Dušan Dvorský, Ján Poštek, Ľubomír Franko, Rudolf 
Veselý, Pavol Loffaj. Zdržali sa hlasovania Ing.Iveta Kanderková a Bc.Pavol Kudzbel.
Starosta obce skonštatoval, že upravený rozpočet bol schválený. Tvorí prílohu zápisnice.

K bodu číslo 6 : Schválenie vykonávania úprav rozpočtu obce v priebehu rozpočtového roka 
starostom obce
Starosta obce uviedol, že v súlade so zákonom o obecnom zriadení môže zmeny v rozpočte, 
v rozsahu určenom obecným zastupiteľstvom, vykonávať aj starosta obce. Doposiaľ takúto 
možnosť nemal. Vyskytli sa situácie, kedy je nevyhnutné bezodkladne riešiť niektoré otázky chodu 
obce a v položkách v schválenom rozpočte nie sú na to financie v dostatočnej výške. Či už sa jedná 
napr.o potrebu zakúpenia novej výpočtovej techniky atď.. V takýchto prípadoch má zviazané ruky 
a bez rozhodnutia obecného zastupiteľstva o zmene nemôže konať, aby neporušil rozpočtové 
pravidlá. Uviedol, že si myslí, že túto potrebu posúdia poslanci kladne a preto navrhol, aby mal 
možnosť vykonávať úpravy rozpočtu obce v priebehu kalendárneho roka, a to presunom financií 
z položky na položku bez toho, aby sa menila výsledná suma v príjmovej alebo vo výdavkovej časti 
schváleného rozpočtu. Netýka sa to kapitálových výdavkov. Disponibilnú výšku tejto sumy navrhol 
500,- €. Za finančnú komisiu sa vyjadrila Ing.Iveta Kanderková. Navrhla maximálny limit na 
úpravu rozpočtu do výšky 200,- € na jednu položku rozpočtu. O vykonanej zmene vydá starosta 
rozhodnutie, ktoré doručí poslancom do 10 dní od vydania rozhodnutia. Uviedla, že za tento návrh 
boli traja členovia komisie. Hlavná kontrolórka navrhla taktiež výšku sumy 500,- €. Starosta otvoril 
k tomuto bodu diskusiu. Poslanec Bc.Pavol Kudzbel bol zásadne proti sume 500,- €, pretože 
polovica položiek je menej ako 500,- € a môže sa stať, že takéto položky sa ani nedostanú do 
čerpania. Načo potom schvaľujeme rozpočet. Čiastka 200,- € je dostatočná. Starosta na dotaz 
poslanca Rudolfa Veselého uviedol, že pôjde len o havarijné situácie a že ide o sumu do 500,- €. 
Nepôjde o účelové úpravy v rozpočte. Poslanec Bc.Pavol Kudzbel hovoril, že keď pôjde o krízové 
situácie, napríklad vypadne pec, poslanci to na konci roka vedia zohľadniť. To sú skutočnosti zo 
života. Ale v rozpočte je veľa položiek, ktoré budú dané na vôľu starostu. Ing. Iveta Kanderková 
povedala, že 200,- € je primeraná výška na havarijné situácie.
Poslanec Pavol Loffaj tiež uviedol, že suma 200,- € by mohla stačiť. Keď ide o dobrú vec, nikto 
starostovi nič nepovie, keď sa zaplatí viac. Starosta uviedol, že práve tak sa porušujú rozpočtové 
pravidlá. Poslanec Bc.Kudzbel uviedol, že keď bude faktúra napr. na 1200,- € a je schválených 
1000,- €, uhradí sa len 1000,- € a napr.o ďalšie 2 mesiace zastupiteľstvo schváli 200,- €, doplatia sa.
V diskusii poslanci už nemali žiadne pripomienky.
Starosta dal hlasovať o návrhu vykonávania úprav rozpočtu obce v priebehu rozpočtového roka 
starostom obce do výšky 500,- €. Hlasovaním „za“ boli poslanci Dušan Dvorský, Ľubomír Franko, 
Rudolf Veselý, Ján Poštek. Proti hlasovali poslanci Pavol Loffaj, Bc.Pavol Kudzbel, Ing.Iveta 
Kanderková. Starosta obce skonštatoval, že návrh bol schválený.

K bodu číslo 7: Správa hlavného kontrolóra obce o výsledkoch kontrolnej činnosti za obdobie 
1. štvrťroka 2013
Správu hlavného kontrolóra dostali poslanci v materiáloch na preštudovanie. Starosta obce vyzval 
hlavnú kontrolórku pani Bebejovú ojej prednesenie. Tvorí prílohu zápisnice. Starosta obce otvoril 
diskusiu. Bc.Pavol Kudzbel sa opýtal, či hlavná kontrolórka skontrolovala grant, pretože vo februári 
sme dostali peniaze, sú zaúčtované a nemáme zmluvu. Či je to v súlade s príslušnými argumentami. 
Odpovedala, že zmluvu nevidela. Poslanec Bc.Pavol Kudzbel žiadal, aby to skontrolovala do 
budúceho zastupiteľstva. Poslanci berú správu na vedomie.



K bodu číslo 8 : Schválenie plánu práce hlavného kontrolóra obce na obdobie II. polroka 
2013
Starosta uviedol, že Plán práce hlavného kontrolóra obce na obdobie Il.polroka 2013 obdržali 
poslanci v materiáloch na rokovanie. Poprosil hlavnú kontrolórku pani Bebejovú o stanovisko. 
Otvoril k tomuto bodu diskusiu. V diskusii poslanec Bc.Pavol Kudzbel žiadal doplniť do plánu 
práce na Il.polrok na mesiac júl 2013 kontrolu tuzemského grantu, položka 311000 spolu 
s písomným stanoviskom. Hlasovaním „za“ toto doplnenie boli všetci poslanci. Hlasovaním „za“ 
doplnený Plán práce hlavného kontrolóra obce na obdobie II. polroka 2013 hlasovali všetci prítomní 
poslanci. Menovite Dušan Dvorský, Ľubomír Franko, Rudolf Veselý, Ján Poštek, Pavol Loffaj, 
Bc.Pavol Kudzbel, Ing. Iveta Kanderková.

K bodu číslo 9 : Schválenie prevodu majetku obce priamym predajom, schválenie podmienok 
predaja a schválenie vyhotovenia znaleckého posudku -  drevenica súp. č. 112 s pozemkom
Starosta informoval, že obec je vlastníkom napoly spadnutej drevenice súp.č.112 vcelosti 
a podielovo pozemku pod drevenicou a priľahlého pozemku. Stav v akom sa drevenica nachádza, je 
katastrofálny. Nehovoriac o tom, že špatí celkový pohľad do dvora a vlastníkom ostatných 
dreveníc. Obec ale nemá financie, aby mohla napraviť tento stav. A v podstate ani zámer, s ktorým 
by do realizácie obnovy išla. Preto navrhol ako najschodnejšie riešenie predaj tejto nehnuteľnosti. 
Postup obce pri predaji majetku obce upravuje osobitný zákon, ktorý hovorí, že schváleniu 
obecným zastupiteľstvom podlieha zámer predať majetok a spôsob prevodu takéhoto majetku.
Preto navrhol schváliť zámer predaja týchto nehnuteľností, schváliť spôsob prevodu priamym 
predajom najmenej za cenu stanovenú znaleckým posudkom, schváliť vyhotovenie znaleckého 
posudku a schváliť lehotu na doručovanie cenových ponúk záujemcov. Následne sa bude obecné 
zastupiteľstvo týmto opäť zaoberať a schvaľovať predaj konkrétnemu predkladateľovi ponuky. Ak 
sa tento postup schváli dnes, môže sa už na septembrovom zasadnutí schvaľovať predaj konkrétnej 
osobe. Týmto bodom programu sa zaoberala aj finančná komisia, stanovisko predniesla jej 
predsedkyňa Ing.Kanderková. Finančná komisia s deklarovaným zámerom súhlasí. Hlavná 
kontrolórka nemala námietky. Starosta k tomuto bodu otvoril diskusiu. Poslanec Bc.Pavol Kuzdbel 
informoval na formu zverejnenia. Starosta uviedol, že zámer predaja bude zverejnený na úradnej 
tabuli, intemetovej stránke obce a v rozhlase. Ďalej sa opýtal na termín znaleckého posudku. 
Poslanci sa dohodli na termíne do 30 dní. Ďalej sa poslanci dohodli na termíne predkladanie 
cenových ponúk, a to do 31.08.2013. Do podmienok ďalej navrhol poslanec Bc.Kudzbel zapracovať 
do ceny aj náklady na znalecký posudok a cena musí byť vyššia ako hodnota nehnuteľností uvedená 
v znaleckom posudku. Do diskusie sa zapojil aj občan Ing. Ján Sitek. Ďalej poslanec Bc.Kudzbel 
navrhol zverejnenie zámeru od 30.06.2013 na intemetovej stránke obce, úradnej tabuli obce 
a v týždenníku My Naša Orava. Starosta navrhol doplniť, že pre predaj je rozhodujúca najvyššia 
ponuka. Poslanec Bc.Kudzbel prečítal návrh na uznesenie.
Už nikto nemal iné návrhy, starosta dal hlasovať am blok o všetkých predložených návrhoch. 
Hlasovaním „za“ boli všetci siedmi prítomní poslanci. Menovite Dušan Dvorský, Ľubomír Franko, 
Rudolf Veselý, Ján Poštek, Pavol Loffaj, Bc.Pavol Kudzbel, Ing.Iveta Kanderková.

K bodu číslo 10: Schválenie predaja pozemkov v lokalite Krivý Kút pre Mateja Bebeja 
a manželku Veroniku Bebejovú rod. Šturekovú, Podbiel č. 149
Starosta uviedol, že na obecný úrad bolo doručené podanie Daniela Bebeja ml., bytom Podbiel 
č. 149, o tom, že sa nemá v úmysle stavať rodinný dom na pozemku, ktorý mu bol pridelený 
v lokalite Krivý Kút a že sa tohto pozemku zrieka v prospech svojho brata a jeho manželky. 
K dnešnému dňu však s Obcou nebola z jeho strany uzatvorená kúpna zmluva. Najschodnejším 
riešením v tomto prípade by ale bolo vyzvať stavebníka k uzatvoreniu zmluvy a následne nech sa

4



on sám dohodne so svojím bratom. Stanovisko stavebnej komisie predniesol Bc.Pavol Kudzbel, 
ktoré nedoporučuje riešenie, ako navrhol p.Daniel Bebej. Doporučuje vyzvať stavebníka 
k uzatvoreniu zmluvy, pretože už bol schválená predaj v jeho prospech. V prípade odstúpenia by 
bol predmetný stavebný pozemok pridelený ďalšiemu záujemcovi v poradí. Do diskusie sa zapojil 
občan Ing.Ján Sitek, že prečo sa nevyjde v ústrety stavebníkovi. Poslanec Bc.Kudzbel objasnil 
stanovisko komisie a prečítal návrh na uznesenie, ktorý vzišiel zo stavebnej komisie a v ktorom 
navrhuje Obecnému úradu vPodbieli vyzvať stavebníka Daniela Bebeja, nar.24.10.1982, bytom 
Podbiel č. 149 k uzavretiu kúpnej zmluvy s Obcou.

K bodu číslo 11 : Žiadosti
Starosta predniesol žiadosť vlastníkov bytov Podbiel č.271 o odkúpenie pozemkov nachádzajúcich 
sa pri ich bytovom dome. Žiadosťou sa už poslanci zaoberali, vlastníci bytov boli na základe 
uznesenia vyzvaní, aby predložili vyhotovený geometrický plán a návrh zmluvy, čo aj splnili. 
Žiadosťou sa zaoberali stavebná aj finančná komisia. Za stavebnú komisiu pán Bc.Pavol Kudzbel 
predniesol stanovisko komisie, ktorá ju doporučuje schváliť. Za finančná komisiu prečítala 
stanovisko Ing.Iveta Kanderková a doporučuje schváliť odpredaj pozemkov za cenu schválenú 
obecným zastupiteľstvom 6,10 €/m2. Hlavná kontrolórka nemala pripomienky. Starosta otvoril 
diskusiu. Návrh na uznesenie prečítal poslanec Bc.Pavol Kudzbel. Hlasovaním „za“ predaj 
nehnuteľností a uzatvorenie kúpnej zmluvy na nehnuteľnosti podľa GP majiteľom bytov za cenu 
6,10 €/m2 hlasovalo 7 zo 7 prítomných poslancov. Menovite Dušan Dvorský, Ľubomír Franko, 
Rudolf Veselý, Ján Poštek, Pavol Loffaj, Bc.Pavol Kudzbel, Ing.Iveta Kanderková.
Žiadosti Margity Turčákovej, Podbiel č. 36, Zuzany Pacurovej, Podbiel č. 387, Ľudovíta Turčáka, 
Medvedzie 164/46, Tvrdošín o zámenu pozemkov, ako uviedol starosta obce, boli poslancom 
doručené v materiáloch na dnešné rokovanie. Žiadosťami sa zaoberali stavebná aj finančná komisia. 
Za stavebnú komisiu Bc.Pavol Kudzbel uviedol stanovisko, v ktorom komisia v súčasnosti 
nedoporučuje riešiť zámenu pozemkov pod cestou, ale doporučuje zaslať návrh žiadateľom a 
pozemky pod cintorínom z dôvodu čiastočného vysporiadania cintorína kúpiť od menovaných po 
1,40 € za lm2, ako sa kupovali pozemky pod cestami. V budúcnosti pri riešení nevysporiadaných 
ciest týchto osloviť. Za finančnú komisiu prečítala stanovisko Ing.Iveta Kanderková. Komisia 
nedoporučuje OZ schváliť navrhovanú zámenu a doporučuje navrhnúť žiadateľom odkúpenie 
podielov na parcelách pod miestnym cintorínom. Hlavná kontrolórka nemala pripomienky. Starosta 
otvoril diskusiu. Hlasovaním o žiadostiach tak, ako navrhla stavebná a finančná komisia, to 
znamená „za“ zamietnutie žiadosti a uloženie Obecnému úradu v Podbieli zaslať žiadateľom návrh 
na odkúpenie pozemkov na miestnom cintoríne v ich podielovom spoluvlastníctve boli poslanci 
Bc.Pavol Kudzbel, Ing.Iveta Kanderková, Dušan Dvorský, Pavol Loffaj, Rudolf Veselý, zdržali sa 
hlasovania Ján Poštek a Ľubomír Franko.
Žiadosť Ladislava Podstreleného, Podbiel č.260 o stanovisko bola prerokovaná na stavebnej 
komisii, predniesol ho poslanec Bc.Pavol Kudzbel. Komisia doporučuje pri riešení pozemkov pod 
miestnou komunikáciou v budúcnosti vysporiadať aj parcely, ktoré zachádzajú do pozemku pána 
Podstreleného a následne vysporiadať medzi obcou a p.Podstreleným. Ing.Iveta Kanderková 
predniesla stanovisko finančnej komisie, ktorá sa zaoberala druhou časťou žiadosti a navrhuje 
zamietnuť preplatenie nákladov súvisiacich s výmenou kábla nakoľko prekládka kábla bola 
realizovaná z podnetu pána Podstreleného, nie s podnetu obce Podbiel. Hlavná kontrolórka súhlasí 
so stanoviskom komisií. Starosta otvoril diskusiu. Následne poslanec Bc.Pavol Kudzbel prečítal 
návrh, v ktorom sa ukladá obecnému úradu zaslať p.Podstrelenému stanoviská ako predniesli 
jednotlivé komisie. Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanoviská stavebnej komisie a komisie 
finančnej a správy obecného majetku.
Starosta uviedol žiadosť firmy BOMSTAL Slovakia, s.r.o. Podbiel č. 2 o odkúpenie pozemku. 
Firma opätovne žiada o odkúpenie prístupovej cesty. Žiadosťou sa zaoberali stavebná aj finančná
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komisia, predseda stavebnej komisie Bc.Pavol Kudzbel predniesol stanovisko, v ktorom komisia 
nedoporučuje schváliť uvedenú žiadosť, firma má na pozemky nájomnú zmluvu a teda iné právo 
k pozemku v súlade so stavebným zákonom. Finančná komisia doporučila OZ zamietnuť odpredaj 
pozemku. Hlavná kontrolórka nemala pripomienky. K tomuto sa otvorila diskusia. Vyjadril sa 
majiteľ firmy p.Dávid Urban. Chcel by rekonštruovať a rozširovať skladové priestory, nemá 
prístupovú cestu a musí platiť nájom. Ostatné pozemky by ponechal tak ako je v nájme. Vystúpil 
občan Ing.Ján Sitek, ktorý uviedol, že aj ku stavebnému úveru je potrebné mať vysporiadanú 
prístupovú cestu a ide o podporu podnikania v obci. Poslanec Bc.Kudzbel uviedol, že v nájomnej 
zmluve je  ako účel využitia pozemku prístupová cesta. Poslanec Pavol Loffaj navrhol odložiť 
žiadosť. Hlasovaním „za“ prvý návrh o zamietnutí žiadosť hlasovali poslanci Dušan Dvorský, 
Ing.Iveta Kanderková, Bc.Pavol Kudzbel. Proti boli Rudolf Veselý, Ján Poštek, Pavol Loffaj, 
Ľubomír Franko. Prvý návrh neprešiel. Hlasovaním o druhom návrhu, to znamená žiadosť odložiť 
hlasovali „za“ poslanci Rudolf Veselý, Ján Poštek, Pavol Loffaj, Ľubomír Franko. Zdržali sa 
Ing.Iveta Kanderková, Bc.Pavol Kudzbel. Proti bol Dušan Dvorský. Žiadosť sa odkladá.

K bodu číslo 12 : Informácie starostu obce
Starosta obce informoval prítomných:
a) o plnení uznesení obecného zastupiteľstva. Plnenie uznesení prečítal zástupca starostu Dušan 
Dvorský. Poslanec Bc.Pavol Kudzbel sa dotazoval na stanovisko SSE, a.s. na základe uznesenia OZ 
z minulého roka. Tvorí prílohu zápisnice.
b )o  výsledku vyhodnotenia ponúk na stavbu „Chodník pre chodcov - Ulica“. Uviedol, že v 
mesiacoch máj a jún prebehla vo vestníku verejného obstarávania súťaž a vyhodnotenie ponúk na 
predmet zákazky Chodník pre chodcov na Ulici. Z predložených ponúk na základe najvýhodnejšej 
ceny uspela firma CESTNÉ STAVBY Liptovský Mikuláš spol.s.r.o.. Ak do konca júna nepríde 
žiadna námietka, môže sa s firmou uzatvoriť zmluva o dielo. Poslanec Bc.Kudzbel sa informoval, 
kto bol členom hodnotiacej komisie na vyhodnotenie ponúk a aká bude cena.
c) O stave príprav Podbielanských folklórnych slávností starosta hovoril, že sú naplánované na 
Oľ.júla, že sa kultúrna komisia už stretla a dohodli sa, že budú tento rok spojené s oslavami 
1150.výročia sv.Cyrila a Metoda. Obecný úrad oslovil viacerých účinkujúcich, z ktorých potvrdilo 
účasť sedem účinkujúcich. Poslanec Pavol Loffaj uviedol, že by bolo vhodnejšie, keby slávnosti 
bývali opäť na Bobrovej rali. Občan Ing.Ján Sitek v tejto súvislosti upozornil na dve výročia našich 
rodákov v tomto roku, a to Martina Schellinga a Eduarda Goltstuckera.
d) O stave schvaľovania dotácií na základe podaných žiadostí obce na rok 2013 starosta uviedol, že 
Obci Podbiel boli na základe žiadosti na Žilinský samosprávny kraj pridelené finančné prostriedky 
vo výške 900,- € na zakúpenie nových krojov pre ženskú spevácku skupinu Senková 
a z Ministerstva kultúry vyhoveli našej žiadosti o dotáciu na folklórne slávnosti v sume 1.500,- €. 
Na kotolňu v KŠH a na vybudovanie odvodňovacieho kanála v Krivom Kúte v prvom 
vyhodnocovacom procese nebolo vyhovené. Zatiaľ však ostávajú na fonde, pretože na jeseň bude 
opäť pán minister rozhodovať o prideľovaní financií. Ani žiadosť z Programu obnovy dediny na rok 
2013 na verejné osvetlenie Bobrovej rale nebola úspešná. Občan Ing.Ján Sitek upozornil na projekt 
kotolne na biomasu v kult.-šport.hale, ktorý bol vyhotovený, keď on bol starostom a čo je s týmto 
projektom. Starosta uviedol, že obecný úrad poskytne stanovisko písomne. Poslanec Ľubomír 
Franko upozornil aj na iné výzvy na žiadosti o dotácie pre obce.
e) o výsledkoch prijímacieho konania detí do materskej školy podľa informácií, ktoré poskytla 
zástupkyňa riaditeľky ZŠ s MŠ pani Bc.Lukáčiková, uviedol, že na predprimáme vzdelávanie sa do 
MŠ prednostne prijímali deti, ktoré majú jeden rok pred plnením povinnej školskej dochádzky 
a deti s doloženým plnením povinnej školskej dochádzky. K 01.04.2013 bolo odovzdaných 50 
prihlášok, prijatých bolo 47 detí. Od septembra bude fungovať MŠ v takom režime ako v tomto 
školskom roku.
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f) o doručených listoch Bc.Pavla Kudzbela a Ing.Ivety Kanderkovej. Uviedol, že na ostatnom 
zasadnutí obecného zastupiteľstva v máji 2013 boli poslancami pani Ing.Kanderkovou a pánom 
Bc.Kudzbelom odovzdané na zaprotokolovanie listy adresované poslancom. Starosta rozdal 
fotokópie obidvoch listov vopred. Tvoria prílohu zápisnice. Vystúpila poslankyňa Ing.Kanderková 
a pýtala sa na hlasovanie o liste JUDr.Domiňáka odovzdanom na minulom rokovaní OZ, nakoľko 
nebola prítomná na zasadnutí. Taktiež poslanec Bc.Kudzbel mal otázku, prečo listy neboli s 
materiálmi rozdané vopred.

K bodu číslo 13: Interpelácie poslancov a občanov
V interpeláciách vystúpil poslanec Bc.Pavol Kudzbel upozornil na nesprávne uvedené slovo 
„starosta“ v zápisnici z 5.apríla o ospravedlnení sa poslancovi, ale aby tam bolo „obecný úrad“. 
Chyba je aj v hlasovaní o ospravedlnení. Proti boli pán Dušan Dvorský a Ján Poštek, zdržal sa 
Ľubomír Franko. Žiada toto opraviť. Ďalej dal návrh, aby osoby, o ktorých sa v budúcnosti bude 
kriticky písať v obecných novinách, mali možnosť sa vyjadriť v tom istom čísle novín a dostali 
kópiu takéhoto článku a upravovať článok len zo súhlasom autora článku. Preto tieto návrhy 
navrhol dať do časti „ukladá obecnému úradu“. Ďalej navrhol v časti „ukladá OZ“ zverejniť 
zápisnice z OZ do 30 dní od zasadnutia zastupiteľstva bola na internete. Ďalej navrhoval do 
časti ukladá zverejniť na intemetovej stránke obce, kedy budú vychádzať obecné noviny, 
aby občania mali možnosť dať príspevky do novín. Poslankyňa Ing.Kanderková sa pýtala, na 
základe akej smernice a postupov sú vydávané noviny. Poslanec Kudzbel navrhol, aby obecný úrad 
vypracoval pravidlá vydávania novín, do ktorých budú jeho návrhy zapracované. Ing.Iveta 
Kanderková navrhla schváliť pravidlá, smernicu v septembri, dovtedy nebudú noviny vydané. 
Poslanec Franko uviedol, že niekto musí byť zodpovedný pri vydávaní novín. Poslanec Dvorský 
taktiež navrhol, aby bola vypracovaná smernica na vydávanie novín, dovtedy noviny nevyjdú. 
Poslanec Poštek uviedol, že na to treba nejaký čas. Starosta reagoval na predložené návrhy. 
Poslankyňa Ing.Kanderková navrhla, aby obecný úrad do 10 dní od zasadnutia obecného 
zastupiteľstva vypracoval smernicu na vydávanie obecných novín. Hlasovaním „za“ takýto návrh 
boli všetci 7 poslanci, menovite Dušan Dvorský, Ľubomír Franko, Rudolf Veselý, Ján Poštek, Pavol 
Loffaj, Bc.Pavol Kudzbel, Ing.Iveta Kanderková. Na základe uvedeného poslanec Bc.Pavol 
Kudzbel vzal svoj prvý návrh späť. O jeho druhom návrhu, aby zápisnica bola zverejnená do 30 dní 
od zastupiteľstva, poslanci hlasovali. „Za“ hlasovali všetci 7 poslanci, menovite Dušan Dvorský, 
Ľubomír Franko, Rudolf Veselý, Ján Poštek, Pavol Loffaj, Bc.Pavol Kudzbel, Ing.Iveta 
Kanderková. V diskusii ďalej vystúpil Ing.Ján Sitek, upozornil na platnosť tlačového zákona, ďalej 
citoval a komentoval prvý doručený list JUDr.Jozefa Domiňáka, uviedol, že je dehonestujúce, aby 
bolo zasadnutie obecného zastupiteľstva nahrávané a neskôr sa vyjadril aj k preťažovaniu mosta 
ponad Oravu, na čo reagoval vysvetlením poslanec Bc.Kudzbel. Rastislav Malatinka sa spýtal na 
možnosť vyjadriť sa občanom obce k jednotlivým bodom, nie až na konci v interpeláciách občanov, 
a ďalej kritizoval starostu za jeho postoje. Pani Kudzbelová sa opýtala starostu, prečo nepodpísal 
uznesenie o ospravedlnení sa dvom poslancom a o odmenách pre zamestnancov. Starosta vysvetlil, 
prečo tak urobil. Pani Kudzbelová uviedla, že je to tu potom Kocúrkovo a poslanci nie sú poslanci, 
ale posranci. Do diskusie sa zapojil aj Bc.František Pazúrik a hovoril okrem iného o šetrení peňazí 
na obci. Ďalej pani Klimeková hovorila o akciách obce, ktoré pripravujú pracovníci obecného úradu 
a o ich odmenách za ne. Reagovala poslankyňa Ing.Kanderková. Ďalej vystúpila pani Kudzbelová 
na adresu hlavnej kontrolórky a uviedla, že nevie ako kontrolórka reagovať na poslancov. Ďalej 
prezentovala, že za peniaze, ktoré za komisiu kultúrnu a športovú jej členovia dostali, si kúpili 
kotlík. Ďalej uviedla, že poslanci Kudzbel a Kanderková nebroja proti starostovi, chcú len vedieť, 
čo chcú. Bývalému starostovi odkazuje, že mu strašne dôverovala, ale sa veľmi-veľmi sklamala. 
Poslanci mu dali také kompetencie, aké ani terajší starosta nemá. Mrzko sa zachoval, bol najlepší 
v písaní, ale najhorší starosta, čo tu bol. Na adresu poslancov povedala, že dakedy ani nevedia,



o čom hlasujú. Reagoval poslanec Poštek, že je dehonestujúce, že takto hovorí a hádže všetkých do 
jedného vreca. Poslankyňa Ing.Kanderková predniesla pripomienku občanov, ktorí sa nemôžu 
zúčastniť rokovaní OZ, aby na intemetovej stránke bol zavedený blog a aby starosta odpovedal na 
pripomienky občanov.

K bodu číslo 14 : Záver

Starosta obce poďakoval prítomným poslancom a občanom za účasť a ukončil rokovanie obecného 
zastupiteľstva.

Overovatelia zápisnice Dušan Dvorský 

Rudolf Veselý

Slavomír Korčuška 
starosta obce

Prílohy : - uznesenia číslo 56/2013 až 73/2013
- pozvánka 1 ks
- prezenčné listiny 2 ks
- Záverečný účet Obce Podbiel za rok 2012
- upravený rozpočet na rok 2013
- správa zo zasadania fin. a staveb.komisie
- správa hlavného kontrolóra
- Plán práce hl. kontrolóra Obce Podbiel na Il.polrok 2013
- prejednané žiadosti
- plnenie uznesení
- doručené listy
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